
Utskrift av møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 24.09.19 
 
 
 
Sak 1.  Herredshuset: Kjøperen har fått kalde føtter. Han er kanskje villig til å overføre bygget  
            til Tjøttasamfunnet for en symbolsk sum. Alt er uten avklaring. Det forsøkes tatt  
            kontakt med kjøperen. 
Sak 2.  Reglementet for områdeutvalgene ble gjennomgått. Helge spør Kristin Vangen om  
            nytt valg. 
Sak 3.  Tjøtta eldresenter:Uttalelse som sendes SP,Arne Langseth og Børge Toft: Inntil et  
            nytt sykehjem står ferdig,må Tjøtta eldresenter tas i bruk innen eldreomsorgen. 
            Se ellers St.meld nr 15 2017/2018 "Leve hele livet". 
Sak 4.  Hageavfallcontaineren må plasseres lengre fram i fremtiden.Ordningen fungerer! 
 
Sak 5.  Tomtene i Kaldberghaugveien blir utlyst i høst. 
 
Sak 6.  Jernpinnene til Tjøttaspelet ved Gapahuken må fjernes. Guri kontakter Jørn Strand. 
 
Sak 7.  Helge kontakter Tove Eliassen ang. Trekanten og Kongesteinområdet. 
 
Sak 8.  Det skal purres til kommunen og idrettslaget ang.stimuleringstilskuddet. 
            Påminning på facebook. 
Sak 9.  Helge kontakter Nibio ang. Rebekkastuas framtid. 
 
Sak 10. Kjempespringfrøjobbing. Helge skal ha møte med Ragna Gunn Bye i januar 
             der det skal utarbeides en plan for arbeidet i 2020. Flere må involveres for å 
             få bukt med problemet. 
 
Sak 11. Det må undersøkes om brua over Osen er reparert. 
 
 
Møtet slutt. 
 
Nytt møte 5. november. 
 
Guri Bosness,ref. 


